
FORÆLDRERÅDSMØDE I ADELGADE 

TIRSDAG D. 28. MARTS 2023 17-18.30 

 

Deltager: Rolf, Christian (på teams), Ida-Marie, Thomas (Pæd.leder), Louise (AMR) 

Referent: Louise 

 

• BMV 

I forlængelse af Skolens trivselsmåling har vi fra KKFO´ens side også gennemført vores 

BørneMiljøVurdering (BMV) i klasserne. Det var en meget vellykket proces for børnene – 

og også for os, da vi på denne måde kunne gennemføre det ret nemt og hurtigt med børnene 

samlet i klasserne og med hver deres PC og på den måde få en meget høj deltagelsesprocent. 

Thomas og Christian kigger nu på svarene og samler resultaterne, så vi ved, hvilke punkter, 

der skal arbejdes videre med. Herefter vil drøfte det på personalemøder og lægge en plan 

for, hvad der skal følges op på og hvordan. Vi sender en pixieversion til forældrene med de 

overordnede tendenser og hvilke punkter, vi skal arbejde med. Vi vil også inddrage børnene 

på børnemøder. 

På et tidspunkt vil vi desuden sammenholde vores data med data fra skolens Trivselsmåling. 

 

 

• BUDGET 

Thomas har først i går modtaget et foreløbigt budget – og det ser desværre ikke ud til at 

stemme helt overens med virkeligheden – det ser simpelthen ”for godt ud”, så der skal rettes 

og justeres i tallene, før vi kan se et realistisk billede. 

 

• MAJ-børn 

Tina-Marie, Thomas og Christian arbejder på højttryk, men billedet ændrer sig hele tiden. 

Derfor er det stadig for tidligt at melde noget ud. Intet er endeligt besluttet endnu. Der tages 

udgangspunkt i pædagogiske vidensoverdragelser, kønsfordeling, søskende, 

børnehavevenner og så er der alle de andre ønsker. Der forsøges at tage hensyn til så meget, 

som muligt, men der vil altid være kompromiser. Det vigtigste er, at vi får skabt to 

harmoniske og velfungerende klasser på ca. 25 børn i hver. 

Der går en 3. klasse ud i Adelgade og i Gammeltoftgade, så det er her, de to nye klasser skal 

starte. 

Thomas håber – forventer – at de kan melde (alt?) ud før påskeferien. 

 

• ANSÆTTELSER 

Det har været svært at finde den rette pædagog til den faste stilling i Klerkegade og vi har 

haft en del samtaler helt tilbage til før jul. Det ser nu ud til at vi har fundet den rette person – 

hurra – som vi kan ansætte i løbet af sommeren. 

Som det ser ud lige nu, har vi også været heldige at have et rigtig godt vikar-team!! 


